
Falkenbergs Bouleallians Ek. För. (769610–6090) 

Protokoll nr 11, styrelsemöte 2019-11-11 Paragraf 111 – 120. 
 
Närvarande (* ej närvarande)  
Ove Johansson ordf.   Kenneth Wisén  
Stig Andersson   Mats Gustafsson    
Marianne Nelson   Bengt Johansson Suppleant 
Heimo Käki   Thomas Persson Suppleant 
Kurt Larsson 
 
§ 111 Mötets öppnande.  
          Ordf. Ove Johansson hälsade de närvarande välkomna och förklarade    
          mötet öppnat.  
 
§ 112 Godkännande av dagordning.  
           Dagordningen godkändes.  
 
§ 113 Val av protokolljusterare  
           Att justera protokollet valdes Kenneth Wisén. 
 
§ 114 Föregående mötesprotokoll  
           Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna efter 
           justering av datum för Tullbrons novembermix skall vara 24/11 inte 
          14/11.  
 
§ 115 Inkommande eller utgående skrivelser. 
           Inbjudan från Falkenbergs Energi AB ang. framtida planer för  
           verksamheten. Ove Johansson går på mötet. 
 
§ 116 Rapporter. 
 

a)  Ekonomi 
        Ser fortfarande bra ut. 
         
        b) Medlemmar.  
        Är för närvarande 559 st.   
 

b) Hallunderhåll 
        Se fastighetskommittén protokoll från 2019-10-19. (bilaga 1). 
        Styrelsen beslutade att ledbelysning inköpes och sätts upp i sidoskeppet. 
        5000 kronor plus uppsättning. 
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         c) Banunderhåll 
         Fanns inget. 
 

d) Seriespel.  
  Rullar på. 

    
          e) Tävlingar.  
          Fanns inget. 
 
          f) Lotteri.  
          Ok.  
        
          g) Uthyrning.  
          Ok. 
 
           h) Sponsring.  
           Ok. 
          
           i) Servering.  
           Ok.          
 
           j) Övriga rapporter.  
           Fanns inget.  
   
§ 117 ärenden som har remitterats. 
           Ove Johansson och Heimo Käki skall träffa Tommy Johansson från  
           Falkenbergs Energi ang. belysning på utebanorna. 
 
§ 118 Övriga frågor. 
           Eftersom många medlemmar har ont av damm beslutade styrelsen  
            
           att under inomhussäsongen skall hallvärdarna varje kväll dra och vattna 
           banorna  
            
           att under inomhussäsongen skall hallvärdana varje kväll dammsuga 
           trägolvet i hallen 
            
           Styrelsen beslutade vidare 
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           att det från och med seriespelet fredagen den 15 november också skall 
           säljas ett lotteri på eftermiddagen  
            
           att Stig Andersson får flytta över 200 000 kronor till fasträntekontot. 
 
 
 
 
§ 119 Nästa möte  
          Måndagen den 2 december kl. 09:00 
 
§ 120 Avslutning  
         Ordföranden Ove Johansson tackade de närvarande och förklarade mötet  
         avslutat.  
 
 
 
 
Vid protokollet                          Justeras  
 
 
 
Heimo Käki         Ove Johansson                        Kenneth Wisén      

       Ordförande 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


